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Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag den 14. december 2021 

 

Deltagere: Lone, Maiken, Birgitte, Stefan, Louise, Sebastian, Lina, Anne, Merete, 

Lars, Danna og Peter (referent). 

 

Afbud: Ane og Mathias. 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

3. Nyt fra elevrådet 

Elevrådet på Søhøjskolen har arbejdet med, hvordan de kan få renere toi-

letter. Der arbejdes desuden på at lave en fælles affaldsindsamling i uge 

15. Endelig er der ønske om at arrangere en gallafest for 8.-9. kl. 

 

4. Planlægning af dialogmøde med forældreråd i januar 

En arbejdsgruppe har udarbejdet et oplæg til dagsorden samt detaljeret 

plan for afvikling af mødet. Bestyrelsen skal drøfte arbejdsgruppens oplæg. 

 

Bilag: Dialogmøde forældreråd januar 2022 

 

Drøftelse: 

Bestyrelsen bakker op om indhold og plan for afvikling af dialogmødet, som 

arbejdsgruppen har fremsendt.  

 

Det er formentlig ikke realistisk at afholde mødet med fysisk fremmøde, 

hvorfor bestyrelsen foreslår, at mødet flyttes til ultimo februar eller marts. 

Ane og Peter tager stilling til dette, og melder det ud i januar. 

 

5. Bestyrelsens deltagelse i større forældre- og børnearrangementer 

på skolerne 

Bestyrelsen skal drøfte, om den skal deltage i Søhøjfestival i februar, her-

under indhold og form. Derudover drøftes det, hvordan man vil lave noget 

lignende på Maglehøjskolen. 
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Drøftelse: 

Bestyrelsen er enig om, at det er en god idé at være synlige til større for-

ældrearrangementer. Formen kunne være ”en bod”, hvor man kan komme i 

dialog med et bestyrelsesmedlem. 

 

Peter hører, hvordan de gør på de øvrige distriktsskoler, og et muligt for-

mat samt bemanding drøftes på et kommende bestyrelsesmøde. 

 

6. Status corona 

Ledelsen gennemgik proceduren vedr. smittehåndtering, herunder kommu-

nikation og samarbejde med Styrelsen for Patientsikkerhed. Det har været 

et stort arbejde, idet der har været så mange smittetilfælde, og der er en 

del kommunikation og bureaukrati forbundet med håndteringen. 

Stor ros fra bestyrelse og Peter ift. kommunikation og håndtering. 

Bestyrelsen foreslår, at der skrives ud om positive kviktest-svar. 

Virtuel undervisning kører nu. Det blev nævnt, at MEET desværre giver mu-

lighed for, at eleverne kan slukke hinandens mikrofon mv. 

 

7. Nyt fra ledelse og formand 

Ledelsen: Der har været et større personalefravær i den senere tid grundet 

et stigende antal corona-tilfælde blandt personalet. 

 

Næstformand: Ane og Louise har været kontaktet af DR vedr. børns senføl-

ger af corona, men det er ikke kommet i pressen. 

 

8. Evt. 

Intet. 

 


